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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, tárca nélküli miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor fog úgy érvényesülni az állampolgári 
jogegyenlőség, hogy minden gyerek megfelelő minőségű oktatáshoz fér hozzá?" 

Tisztelt Miniszterelnök-helyettes Úr!

A kormány új, “emberöltőkre” szóló szerződést kötött a Hit Gyülekezetével 2020. július 24-én, a 
dokumentumot a kormány nevében Ön írta alá. Majd beszédében hozzátette, hogy “a méltányosság 
jegyében” születik a megállapodás, mivel a Hit Gyülekezetét megilleti az azonos támogatás a 
társadalmi feladatellátásához.
Azzal érvelt a Miniszterelnök-helyettes Úr, hogy “erre azért van szükség, hogy érvényesüljön az 
állampolgári jogegyenlőség, és az, aki egyházi intézményt vesz igénybe - legyen az óvoda, iskola 
szociális vagy egészségügyi ellátás -, fillérre ugyanazt a támogatást kapja meg, mint az, aki 
önkormányzati vagy állami intézményeket”. Csakhogy az egyházi intézmények működési 
támogatása közel négyszerese az állami fenntartásban lévő iskoláknak. Miközben egy egyházi 
iskolába járó diák után 200 ezer forint, működési költségekre fordítható támogatás jut, az állami 
iskolák tanulói után ennek csak a 27 százaléka, 55 ezer forint jár fejenként.
Kérem Miniszter Urat, ezzel kapcsolatban válaszoljon a következő kérdésekre!

Mikor várható, hogy a kormány ugyanannyit költ az állami intézményekre, mint az egyházi 
fenntartású intézményekre?

Mikor fog úgy érvényesülni az állampolgári jogegyenlőség, hogy minden gyerek megfelelő 
minőségű oktatáshoz fér hozzá?

Az egyházi iskolák támogatásának valódi célja a szegregált oktatás erősítése, vagy az csak 



‘járulékos veszteség’ Önök számára?

A központi költségvetésből 2011-től kezdve éves bontásban mekkora összeget fordítottak az 
egyházak támogatására “társadalmi feladatellátás” címén?

Tisztelettel várom válaszát!

Tordai Bence
Párbeszéd
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